
                                                                     

 

 

 
LOIMI-KIEKKO RY.:n JOHTOKUNTA  PÄÄTÖKSIÄ 11/2011 
 
Aika: to 10.11.2011 klo 17.30 
Paikka: Domus-Areenan kokoushuone 
 
Läsnä: Jarmo Sillanpää puheenjohtaja 

Olli Rantala  varapuheenjohtaja 
Olli Pitkänen  jäsen  
Tiina Riikonen jäsen  
Harri Rastas  jäsen  
Ville-Veikko Toivonen jäsen 
Sami Reunanen jäsen 
Maarit Leppikoski jäsen  
Ville Alanen  jäsen  
Mervi Julku-Tanski varajäsen 
Leena Pietilä  rahastonhoitaja  
Pekka Lehto  taloudenhoitaja 
Mari Topi-Hulmi sihteeri 

 
 

Poissa: Toni Nurminen jäsen 
Tommi Pietiäinen valmennuspäällikkö 
 
 
 

 
Valmennusasiat 

Valmennuspäällikkö ei ollut kokouksessa eikä muillakaan ollut valmennukseen liittyviä asioita. 

 

Seuran talous, budjetti ja toimintasuunnitelma 

Leena Pietiä jakoi kokouksen osallistujille tiedoksi seuran budjetin. Hallintokulukorvauksen 
määräksi sovittiin 80 euroa/pelaaja. Syyskaudella laskutetaan 50 euroa/pelaaja ja 
kevätkaudella loppuosa. Kevätkaudella perittävää summaa voidaan vielä tarkentaa 
alkuvuodesta tarpeen mukaan. 

Olli Pitkänen oli laatinut seuran toimintasuunnitelman joukkueilta saamiensa 
toimintasuunnitelmien pohjalta.  

Sekä seuran budjetti että toimintasuunnitelma vahvistetaan syyskokouksessa. 

 

Syyskokous 

Seuran syyskokous pidetään tiistaina 15.11.2011 klo 17:30.  

 

Joukkueiden järjestäytyminen 

Ladyt esittävät, että joukkueen laajat tilinkäyttöoikeudet myönnettäisiin Maarit Suomiselle. 
Myös Leena Pietilälle esitetään tilinkäyttöoikeuksia. Johtokunta hyväksyi molemmat esitykset. 



                                                                     

 

 

 

Muut asiat 

00-joukkue toivoo varusteille säilytystilaa. Varusteparakit ovat tällä hetkellä täynnä. 
Jäähalliyhtiö on pyytänyt tarjouksen lisäparakista. 

Ulkojääasia on ensi viikolla kokoontuvan kaupunginvaltuuston asialistalla. 

Leena Pietilä kutsuu rakettivastaavat palaveriin marraskuun lopulla. 99-joukkue ei osallistu 
rakettimyyntiin. Myynnissä on mukana 5 joukkuetta. 

Seuraava johtokunnan kokous kokoontuu syyskokouksessa valitulla kokoonpanolla. 
Seuraavan kokouksen ajankohtaa ei vielä sovittu. 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18:25. 


